
Referat fra 
Programstyremøte for fransk, fredag 24. november 2023  
Tid og sted: Kl. 12.15 - 14, rom 326, HF-bygget 
 
Innkalte: 
Myriam Coco, Øyvind Gjerstad, Sonia Lagerwall, Sébastien Liautaud, Margery Vibe Skagen 
Studentrepresentant: Karine Holthe Børstad 

Dagsorden 
1) Godkjenning av dagsorden og referat fra forrige programstyremøte  

2) Orienteringssaker  

a) Programsensur 300-nivå forsinket til 2024 
 

b) Oppdatering om arbeidet med ny modell for lektorutdanningen  
 

 
c) Besøk fra Daniel Chartier 6. – 8., for å fortsette og videreutvikle samarbeidet 

mellom UiB og Université de Québec à Montréal. Han skal også holde en 
gjesteforelesning 
 

d) Eksterne sensorer: vi har kolleger ved andre institusjoner som regnes som 
inhabile p.g.a. samarbeid med UiB (bl.a. i forbindelse med Ofnec). Det gjør det 
vanskelig å finne ekstern sensor til muntlig eksamen og til masterkomiteer. 
Fagkoordinator bedt instituttledelsen om å få klarlagt retningslinjene.  
 
 
 

3) Vedtakssaker  

a) Godkjenning av nye emner og endringer i studieplan- og emnebeskrivelser. Alle 
forslag godkjent, noen med mindre endringer. Se vedlegg til programstyremøte 
7/2/24 for innførte endringer i EpN. 

4) Diskusjonssaker  

a. Hvordan skal vi tilpasse oss situasjonen på språksiden av faget? 

Fordi vi kun har én stilling i lingvistikk f.o.m. høsten 2026 må undervisningen i denne 
disiplinen endres. Vi kan enten redusere og effektivisere undervisningen i grammatikk og 
lingvistikk, eller fordele den mellom flere av de ansatte på faget, alt. en kombinasjon av 
disse. Tentativt kom fagmiljøet frem til at fagdidaktiker kan ta seg av noe av 
lingvistikkundervisningen på 200-nivå. Videre kan undervisningstiden i grammatikk på 
FRAN100 erstattes med mer praktisk fransk (med hjelp av digitale og nettbaserte 
ressurser), mens SAK-samarbeidet med NTNU muligens kan utvides til 200-nivå. Denne 



kombinasjonen av omfordeling og redusering av undervisning kan være en stor del av 
løsningen på bemanningsproblemet.  

b. Opprette et 5 stp-emne for å tiltrekke bredere til faget? Et kulturemne med fokus på 
poesi og chanson kan vekke interessen for fransk språk og kultur, og bedre 
rekrutteringen. Dette kan være spesielt interessant for pensjonister.  

5) Eventuelt 

Våre planer om å gjenopplive KLIMA200 har støtte hos instituttledelsen og fakultetet. Dette 
er et emne som også kan være av interesse for franskstudentene, fordi det gir en forsmak 
på mange av de teoretiske tilnærmingene på masternivå.  

 
 
 


